



漢師幼稚園(龍總)家長教師會 課餘興趣班(第二期)

親愛的家長：

延續上學期的興趣課程，本家教會將在下學期繼續安排相關的興趣課程，以培養兒童的專注力、美藝才華以及大腦思維發展等。本會委託不同的機構舉辦幼兒興趣課程，活動由專業人士教授。**已經參加第一期之幼兒必須參加第二期**，請家長填妥下列表格連同費用，於12月13日(三)或之前交回班主任。

現將課程內容臚列如下：

(課程一)

課程名稱：	*幼兒滾軸溜冰 (*歡迎新學生報名參加)
日期：	第二期:27/2、5/3、12/3、19/3、9/4、16/4、23/4、7/5、21/5、28/5、4/6、18/6 (星期二)
時間：	下午 4:30 至 5:30 (共 1 小時)
對象：	K2 及 K3 學生
課程費用：	第二期:\$2520 (共 12 堂/期) *裝備包括滾軸溜冰鞋，護具及頭盔 如需代購請到校務處：滾軸溜冰鞋\$450，頭盔\$250，護具\$200 *出席率達 80% 以上將獲證書
每班人數：	10-14 人
內容：	課程由小雪溜冰會資深主教馬教練負責。讓小朋友透過滾軸溜冰學習平衡及聽從教練指令，從而提升手腳協調能力、專注力、團隊精神以及自信心。表現良好學生更有機會被教練推薦參加校外比賽或專項訓練。 教練介紹：馬振熙教練，前香港代表隊成員，擁有超過 17 年教授滾軸溜冰課堂的經驗，亦考獲體育學院及運動總會教練資格，現於多間幼稚園及小學擔任主教及小雪溜冰速度隊擔任主教練。

(課程二)

課程名稱：	珠心算
日期：	第二期:27/2、5/3、12/3、19/3、9/4、16/4、23/4、7/5、21/5、28/5、4/6、18/6 (星期二)
時間：	下午 4:30 至 5:30 (共 1 小時)
對象：	K3 學生
課程費用：	第二期:\$1680 (共 12 堂/期)
每班人數：	12 人
內容：	透過有趣的活動，學習操作算盤，訓練幼兒的心算能力，提升計算能力及速度。獲選的學生可考取國際珠心算評級試及參加全港珠心算公開比賽。(費用另付)

(課程三)

課程名稱：	做個小演員 (K1)
日期：	第二期:1/3、8/3、15/3、22/3、12/4、19/4、26/4、10/5、24/5、31/5、7/6、21/6 (星期五)
時間：	下午 4:30 至 5:30 (共 1 小時)
對象：	K1 學生
課程費用：	第二期:\$2160 (共 12 堂/期)
每班人數：	10 人
內容：	Yoyo 姐姐曾就讀香港浸會大學電影學院影視表現課程。現為影視及舞台演員、兒童戲劇及瑜伽導師。2019 年開始從事兒童戲劇教育工作，以及教育劇場的演出，擁有豐富兒童戲劇相關經驗。

(課程四)

課程名稱：	做個小演員(K2、K3)
日期：	第二期:29/2、7/3、14/3、21/3、11/4、18/4、25/4、9/5、23/5、30/5、6/6、20/6 (星期四)
時間：	下午 4:30 至 5:30 (共 1 小時)
對象：	K2 及 K3 學生
課程費用：	第二期:\$2160 (共 12 堂/期)
每班人數：	12 人
內容：	Yoyo 姐姐曾就讀香港浸會大學電影學院影視表現課程。現為影視及舞台演員、兒童戲劇及瑜伽導師。2019 年開始從事兒童戲劇教育工作，以及教育劇場的演出，擁有豐富兒童戲劇相關經驗。

(課程五)

課程名稱：	創意手工畫班(K1)
日期：	第二期:27/2、5/3、12/3、19/3、9/4、16/4、23/4、7/5、21/5、28/5、4/6、18/6 (星期二)
時間：	下午 4:30 至 5:30 (共 1 小時)
對象：	K1 學生
課程費用：	第二期:\$960 (共 12 堂/期)
每班人數：	10 人
內容：	透過多元化的物料，讓幼兒從不同的美藝創作中，學習繪畫技巧，發展其創意。

(課程六)

課程名稱：	創意手工畫班(K2、K3)
日期：	第二期:28/2、6/3、13/3、20/3、10/4、17/4、24/4、8/5、22/5、29/5、5/6、19/6 (星期三)
時間：	下午 4:30 至 5:30 (共 1 小時)
對象：	K2 及 K3 學生
課程費用：	第二期:\$960 (共 12 堂/期)
每班人數：	12 人
內容：	透過多元化的物料，讓幼兒從不同的美藝創作中，學習繪畫技巧，發展其創意。

(課程七)

課程名稱：	*中提琴或小提琴班(K2、K3) (*歡迎新學生報名參加)
日期：	第二期:27/2、5/3、12/3、19/3、9/4、16/4、23/4、7/5、21/5、28/5、4/6、18/6 (星期二)
時間：	下午 4:30 至 5:30 (共 1 小時)
對象：	K2 及 K3 學生
課程費用：	第二期:\$3000 (共 12 堂/期, 已包括教材及書本) *需購買屬於自己的中、小提琴。如需代購請到校務處: 小提琴\$1000, 中提琴\$1200
每班人數：	10 人
內容：	課程由資深老師任教, 導師擁有英國皇家學院八級以上資格及多年教育經驗, 帶領過不少學生在考試或各大小比賽獲得佳績。如曾獲多屆「香港校際音樂節」小提琴獨奏、小提琴二重奏前三名; 2017 年「國際聯校音樂大賽(國際組)金獎」等。

(課程八)

課程名稱：	跆拳道(K1-K3)
日期：	第二期:1/3、8/3、15/3、22/3、12/4、19/4、26/4、10/5、24/5、31/5、7/6、21/6 (星期五)
時間：	下午 4:30 至 5:30 (共 1 小時)
對象：	K1-K3 學生
課程費用：	第二期:\$1200 (共 12 堂/期)
每班人數：	15 人
內容：	透過課堂鍛鍊身體、提升反應能力、學習腿法和拳法。

(課程九)

課程名稱：	幼兒舞動班(K1、K2)
日期：	第二期:26/2、4/3、11/3、18/3、8/4、15/4、22/4、6/5、20/5、27/5、3/6、17/6 (星期一)
時間：	下午 4:30 至 5:30 (共 1 小時)
對象：	K1 及 K2 學生
課程費用：	第二期:\$2160 (共 12 堂/期)
每班人數：	10 人
內容：	<p>以街舞(Hip Hop)為基礎教授, 老師主張幼兒階段應當快樂學習, 老師會多用豐富生動的比喻引導幼童學習舞蹈動作。每課流程概要: 暖身(warm up)、拉筋(Stretching)、基礎律動(Bouncing)、身體運用拆解(isolation)、腳步(Foot steps)、身體及手腳協調練習(Coordination)、編舞舞步(Dance routine)每課最後均會練習老師編的舞步, 期望每八至十課後兒童能展示學習成果。</p> <p>舞蹈課導師 - 陳君浩(阿Bu) 陳氏 2011 年畢業於香港知專設計學院, 自 2008 年加入大專舞蹈學會習舞, 畢業後致力追求舞蹈發展, 先後於 Neverland Dance House(2011-2012)、Infinity Dance Studio(2013-2014)參與其舞蹈學校舉辦之專業舞蹈員訓練計劃。跳舞生涯 10 餘年在不同舞蹈領域均有探索, 如 Jazz Funk, Hip Hop, Jazz, Contemporary, Ballet, Waacking 及 Soul Steps。自 2022 年開展踏入兒童舞蹈教學領域, 現主要為 Nonno Kids Dance 兒童街舞學校之導師, 分別教導 3 至 12 歲兒童跳舞, 亦曾為不同學校/機構任教, 如潮商學校、基督復臨安息日會山景綜合青少年服務中心、Dance in Attitude(D. I. A)等等。</p>

(課程十)

課程名稱：	幼兒舞動班(K2、K3)
日期：	第二期:1/3、8/3、15/3、22/3、12/4、19/4、26/4、10/5、24/5、31/5、7/6、21/6 (星期五)
時間：	下午 4:30 至 5:30 (共 1 小時)
對象：	K2 及 K3 學生
課程費用：	第二期:\$2160 (共 12 堂/期)
每班人數：	10 人
內容：	<p>以街舞(Hip Hop)為基礎教授，老師主張幼兒階段應當快樂學習，老師會多用豐富生動的比喻引導幼童學習舞蹈動作。每課流程概要：暖身(warm up)、拉筋 (Stretching)、基礎律動(Bouncing)、身體運用拆解(isolation)、腳步(Foot steps)、身體及手腳協調練習(Coordination)、編舞舞步(Dance routine)每課最後均會練習老師編的舞步，期望每八至十課後兒童能展示學習成果。</p> <p>舞蹈課導師 - 陳君浩 (阿Bu) 陳氏 2011 年畢業於香港知專設計學院，自 2008 年加入大專舞蹈學會習舞，畢業後致力追求舞蹈發展，先後於 Neverland Dance House(2011-2012)、Infinity Dance Studio(2013-2014)參與其舞蹈學校舉辦之專業舞蹈員訓練計劃。跳舞生涯 10 餘年在不同舞蹈領域均有探索，如 Jazz Funk, Hip Hop, Jazz, Contemporary, Ballet, Waacking 及 Soul Steps。自 2022 年開展踏入兒童舞蹈教學領域，現主要為 Nonno Kids Dance 兒童街舞學校之導師，分別教導 3 至 12 歲兒童跳舞，亦曾為不同學校/機構任教，如潮商學校、基督復臨安息日會山景綜合青少年服務中心、Dance in Attitude(D. I. A)等等。</p>

(課程十一)

課程名稱：	劍橋英語班(K2、K3)
日期：	第二期:26/2、4/3、11/3、18/3、8/4、15/4、22/4、6/5、20/5、27/5、3/6、17/6 (星期一)
時間：	下午 4:30 至 5:30 (共 1 小時)
對象：	K2 及 K3 學生
課程費用：	第二期:學費\$1750 (共 12 堂/期)
每班人數：	15 人
內容：	由外籍英語老師任教(具國際英語教學資格，專修兒童英語。此課程主要針 Cambridge YLE Test Starters 內容教授，此考試由英國劍橋大學設計的國際認可水平考試，考試內容主要涵蓋讀、寫、聽、說四方面。此考試證書可作學生英語能力指標。此外，並有英語能力評估試，按小朋友的能力編入合適的課程。完成課程後(約 40 小時的課程)，導師按學生的能力，建議學生報考有關機構舉辦之考試。

若對上述事宜有任何疑問，歡迎致電本校 2384 7272 查詢。

漢師幼稚園 (龍總) 家長教師會
家教會主席：彭麗嫻 謹啟
(楊洋校長代行)
二零二三年十二月一日

回 條

敬覆者：

本人為_____班 學生_____的家長，現希望為子女 報讀 / 不報讀

以下課程。

本人子女報讀：共支付：\$_____

<input type="checkbox"/> 課程一 幼兒滾軸溜冰(K2、K3) <input type="checkbox"/> 繳付:\$2520 <u>額外購買:</u> <input type="checkbox"/> 滾軸溜冰鞋\$450 <input type="checkbox"/> 頭盔\$250 <input type="checkbox"/> 護具\$200	<input type="checkbox"/> 課程二 珠心算(K3) 繳付:\$1680
<input type="checkbox"/> 課程三 做個小演員(K1) 繳付:\$2160	<input type="checkbox"/> 課程四 做個小演員(K2、K3) 繳付:\$2160
<input type="checkbox"/> 課程五 創意手工畫班(K1) 繳付:\$960	<input type="checkbox"/> 課程六 創意手工畫班(K2、K3) 繳付:\$960
<input type="checkbox"/> 課程七 中提琴或小提琴班(K2、K3) <input type="checkbox"/> 中提琴 <input type="checkbox"/> 小提琴 繳付:\$3000 <u>額外購買:</u> <input type="checkbox"/> 小提琴\$1000, <input type="checkbox"/> 中提琴\$1200	<input type="checkbox"/> 課程八 跆拳道(K1-K3) 繳付:\$1200
<input type="checkbox"/> 課程九 幼兒舞動班(K1、K2) 繳付:\$2160	<input type="checkbox"/> 課程十 幼兒舞動班(K2、K3) 繳付:\$2160
<input type="checkbox"/> 課程十一 劍橋英語班(K2、K3) 繳付:\$1750	

家長簽署：_____ 聯絡電話：_____ 日期：_____

HKVNS Alumni Association Kindergarten (KCC) Parent-Teacher Association Extra-Curricular Activities

1 December 2023

Dear Parents,

The PTA will continue to organize extra-curricular activities in the 2nd term to foster children's concentration, artistic talent and brain growth. The programs are taught by professionals. **If your children have participated in the first section, they must continue to participate in the second section, please fill out the following form and bring it to the class teacher by 13 December 2023 (Wednesday),** The following are the specifics of the activities:

(Programme 1)

Course Name	*Fun in Roller Skating (*Welcome new students to join this interest class)
Date	Second Session: 27/2、5/3、12/3、19/3、9/4、16/4、23/4、7/5、21/5、28/5、4/6、18/6 (Tuesday)
Time	4:30p.m. - 5:30p.m. (1 hour)
Target	K2 and K3 Students
Fees	\$2520 (a total of 12 lessons/session) *Equipment includes roller skates, protective gear and helmet If you need to purchase, please go to the school office: roller skates \$450, helmet \$250, protective gear \$200 *Attendance rate of 80% or more will be awarded a certificate
Number of students	10-14
Content	The senior head coach of the Snowwhite Skating Club teaches the course. The coach has more than 15 years of experience teaching roller skating classes. In the trial class, the basic skills of roller skating will be taught, and the children will experience the fun of roller skating in the form of games.

(Programme 2)

Course Name	Abacus
Date	Second Session: 27/2、5/3、12/3、19/3、9/4、16/4、23/4、7/5、21/5、28/5、4/6、18/6 (Tuesday)
Time	4:30p.m. - 5:30p.m. (1 hour)
Target	K3 Students
Fees	\$1680 (12 lessons/session)
Number of students	12
Content	Children will learn how to use the abacus, develop their mental math skills, and increase their calculation speed and aptitude through engaging exercises. Selected students can take the International Abacus Mental Arithmetic Grading Test and participate in the Hong Kong Abacus Mental Arithmetic Public Competition (fee paid separately).

(Programme 3)

Course Name	Drama for Kids (K1)
Date	Second Session: 1/3、 8/3、 15/3、 22/3、 12/4、 19/4、 26/4、 10/5、 24/5、 31/5、 7/6、 21/6 (Friday)
Time	4:30p.m. - 5:30p.m. (1 hour)
Target	K1 Students
Fees	\$2160 (12 lessons/session)
Number of students	10
Content	Miss Yoyo studied acting courses at Hong Kong Baptist University. She is currently a film, television and stage actress, children's theater and yoga instructor. She has been engaged in children's drama education and educational theater performances since 2019, and has rich experience in children's drama.

(Programme 4)

Course Name	Drama for Kids (K2,K3)
Date	Second Session: 29/2、 7/3、 14/3、 21/3、 11/4、 18/4、 25/4、 9/5、 23/5、 30/5、 6/6、 20/6 (Thursday)
Time	4:30p.m. - 5:30p.m. (1 hour)
Target	K2 and K3 Students
Fees	\$2160 (12 lessons/session)
Number of students	12
Content	Miss Yoyo studied acting courses at Hong Kong Baptist University. She is currently a film, television and stage actress, children's theater and yoga instructor. She has been engaged in children's drama education and educational theater performances since 2019, and has rich experience in children's drama.

(Programme 5)

Course Name	Creative Art and Craft class (K1)
Date	Second Session: 27/2、 5/3、 12/3、 19/3、 9/4、 16/4、 23/4、 7/5、 21/5、 28/5、 4/6、 18/6 (Tuesday)
Time	4:30p.m. - 5:30p.m. (1 hour)
Target	K1 Students
Fees	\$960 (12 Lessons/session)
Number of students	10
Content	Allow children to learn painting skills and enhance their creativity through various creative works using a variety of materials.

(Programme 6)

Course Name	Creative Art and Craft class (K2,K3)
Date	Second Session: 28/2、 6/3、 13/3、 20/3、 10/4、 17/4、 24/4、 8/5、 22/5、 29/5、 5/6、 19/6 (Wednesday)
Time	4:30p.m. - 5:30p.m. (1 hour)
Target	K2 and K3 Students
Fees	\$960 (12 Lessons/session)
Number of students	12
Content	Allow children to learn painting skills and enhance their creativity through various creative works using a variety of materials.

(Programme 7)

Course Name	*Viola or Violin Class (K2,K3) (*Welcome new students to join this interest class)
Date	Second Session: 27/2、 5/3、 12/3、 19/3、 9/4、 16/4、 23/4、 7/5、 21/5、 28/5、 4/6、 18/6 (Tuesday)
Time	4:30p.m. - 5:30p.m. (1 hour)
Target	K2 and K3 Students
Fees	\$3000 (12 lessons/session, including teaching materials and books) *Students need to purchase their violas or violins. If you need to purchase, please go to the school office: violin \$1000, viola \$1200
Number of students	10
Content	The courses are taught by qualified instructors. The instructors have the British Royal Academy of Music Level 8 and above qualifications, as well as several years of teaching experience. They have helped numerous students succeed in exams and other events. For example, he has won the top three violin soloists and violin duos in the "Hong Kong Inter-school Music Festival" numerous times; the 2017 "International Joint School Music Competition (International Group) Gold Award," and so on.

(Programme 8)

Course Name	Taekwondo (K1-K3)
Date	Second Session: 1/3、 8/3、 15/3、 22/3、 12/4、 19/4、 26/4、 10/5、 24/5、 31/5、 7/6、 21/6 (Friday)
Time	4:30p.m. - 5:30p.m. (1 hour)
Target	K1-K3 Students
Fees	\$1200 (12 lessons/session)
Number of students	15
Content	The lesson will teach taekwondo etiquette, legwork and the use of boxing to students. Students are suggested to wear light sportswear during the lessons otherwise, parents can purchase a dobok (taekwondo wear) for your child which is not included in the programme fees. The price of dobok as \$260.

(Programme 9)

Course Name	Hip Hop Dance (K1,K2)
Date	Second Session: 26/2、 4/3、 11/3、 18/3、 8/4、 15/4、 22/4、 6/5、 20/5、 27/5、 3/6、 17/6 (Monday)
Time	4:30p.m. - 5:30p.m. (1 hour)
Target	K1 and K2 Students
Fees	\$2160 (12 lessons/session)
Number of students	10
Content	Teaching based on hip-hop, the teacher advocates that young children should learn happily. The teacher will use rich and vivid metaphors to guide young children to learn dance moves. Summary of the process of each lesson: warm up, stretching, bouncing, isolation, foot steps, coordination and dance routine. At the end of each lesson, the dance steps will be practiced and the children are expected to demonstrate their learning results after eight to ten lessons. Dance class instructor – Mr Bu graduated from the Hong Kong Design Institute in 2011. He joined the Junior College Dance Society to study dance in 2008. After graduation, he devoted himself to pursuing dance development and participated in the professional dancer training program. With a dancing career of more than 10 years, he has explored different dance fields, such as Jazz Funk, Hip Hop, Jazz, Contemporary, Ballet, Waacking and Soul Steps. He has entered the field of children's dance teaching since 2022. He is currently the instructor of Nonno Kids Dance.

(Programme 10)

Course Name	Hip Hop Dance (K2,K3)
Date	Second Session: 1/3、 8/3、 15/3、 22/3、 12/4、 19/4、 26/4、 10/5、 24/5、 31/5、 7/6、 21/6 (Friday)
Time	4:30p.m. - 5:30p.m. (1 hour)
Target	K2 and K3 Students
Fees	\$2160 (12 lessons/session)
Number of students	10
Content	Teaching based on hip-hop, the teacher advocates that young children should learn happily. The teacher will use rich and vivid metaphors to guide young children to learn dance moves. Summary of the process of each lesson: warm up, stretching, bouncing, isolation, foot steps, coordination and dance routine. At the end of each lesson, the dance steps will be practiced and the children are expected to demonstrate their learning results after eight to ten lessons. Dance class instructor – Mr Bu graduated from the Hong Kong Design Institute in 2011. He joined the Junior College Dance Society to study dance in 2008. After graduation, he devoted himself to pursuing dance development and participated in the professional dancer training program. With a dancing career of more than 10 years, he has explored different dance fields, such as Jazz Funk, Hip Hop, Jazz, Contemporary, Ballet, Waacking and Soul Steps. He has entered the field of children's dance teaching since 2022. He is currently the instructor of Nonno Kids Dance.

(Programme 11)

Course Name	Cambridge English Class (K2,K3)
Date	Second Session: 26/2、 4/3、 11/3、 18/3、 8/4、 15/4、 22/4、 6/5、 20/5、 27/5、 3/6、 17/6 (Monday)
Time	4:30p.m. - 5:30p.m. (1 hour)
Target	K2 and K3 Students
Fees	Tuition fees\$1750 (12 lessons/session)
Number of students	15
Content	Foreign English teachers (with international English teaching qualifications, specializing in teaching children's English) teach the course. This course is mostly taught using the Cambridge YLE Test-Starters curriculum. The University of Cambridge in the United Kingdom created this internationally recognized level test. The test material focuses on four areas: reading, writing, listening and speaking. This test certificate can be used to assess students' English skills. There is also an English competency assessment test, and classes are designed based on children's ability. Following completion of the course (about 40 hours), the tutor will recommend the student apply for the relevant organization's examination based on the student's aptitude.

Reply slip [✓ as appropriate]

To whom it may concern,

I am the parent of _____ in class _____, and

I will / will not apply for extra-curriculum activities for my child.

I intend to enroll my child in the following programme/s, total fees : \$ _____

<input type="checkbox"/> Programme 1 Roller Skating Fun (K2-K3) <input type="checkbox"/> Pay: \$2520 Extra Pay: <input type="checkbox"/> roller skates \$450 <input type="checkbox"/> helmet \$250 <input type="checkbox"/> protective gear \$200	<input type="checkbox"/> Programme 2 Abacus (K3) Pay: \$1680
<input type="checkbox"/> Programme 3 Drama for Kids (K1) Pay: \$2160	<input type="checkbox"/> Programme 4 Drama for Kids (K2-K3) Pay: \$2160
<input type="checkbox"/> Programme 5 Creative Art and Craft class (K1) Pay: \$960	<input type="checkbox"/> Programme 6 Creative Art and Craft class (K2-K3) Pay: \$960
<input type="checkbox"/> Programme 7 Viola or Violin Class (K2-K3) <input type="checkbox"/> Viola <input type="checkbox"/> Violin Pay: \$3000 Extra Pay: <input type="checkbox"/> Viola \$1200 <input type="checkbox"/> Violin \$1000	<input type="checkbox"/> Programme 8 Taekwondo (K1-K3) Pay: \$1200
<input type="checkbox"/> Programme 9 Hip Hop Dance (K1,K2) Pay: \$2160	<input type="checkbox"/> Programme 10 Hip Hop Dance (K2,K3) Pay: \$2160
<input type="checkbox"/> Programme 11 Cambridge English Class (K2,K3) Pay: \$1750	

Signature : _____ Tel : _____ Date : _____